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Tadeusz Czerwiecki 

Radny Rady Miasta Suwałk 

Pan Czesław Renkiewicz 

Prezydent Miasta Suwałk 

Interpelacja 

W ostatnich dniach kilku mieszkańców naszego miasta zgłosiło mi problem 
braku ławek przy chodnikach wokół budynku SERCE SUWAŁK. Starsze osoby 
pragną co jakiś czas odpocząć na ławeczce z powodu zmęczenia. 

Uprzejmie proszę o przychylenie się do tej prośby i spowodowanie 

ustawienia kilku szt. ławeczek w tym rejonie. 
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JRZĄD MIEJSKI W SUWAŁKACH 
BIURO RADY MIEJSKIEJ 
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